
 

 

 

 

Mötesanteckning 2022-12-17 GDF 
 

Närvarande:  

Leif Karlsson 
Håkan Butow Karlsson 
Hampus Norrström 
Linus Harrysson 
Mathias Jäghagen 
Petra Gustavsson 

 

1. Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
2. Vald justerare blev Hampus Norrström.  
3. Dagordningen godkändes. 
4. Uppföljning av föregående protokoll.  
5. Rapporter och skrivelser:  

Svenska dartförbundet har haft ordförandemöte. Kommer en ny 
licensmodul 2023. Diskussion kring övertramp och hur svårt det är 
att definiera. Fram till 1/1-23 betalar Svenska dartförbundet för de 
delar vi vill ha till våra hemsidor, därefter betalar vi själva. Alla 
föreningar ska skicka in sina årsmötesprotokoll till Svenska 
dartförbundet inför årsmötet. Påminna GDFs medlemmar om detta. 
Diskussion kring stimulansbidrag till 65+ samt diskussion kring 
digitalisering 

6. Ordförande har ordet:  
Leif har haft möte med RF sisu, det finns skillnader mellan distrikten 
vad de betalar ut. Småland betalar ut 5000 kr per förening vid 
utbidlning vid minst 5 personer. Östergötland betalar 1500 per 
förening samt 5000 kr vid minst 5 personar.  
Vi kommer söka projektpengar inför riksserien för att bilda en stab. 
Leif söker detta, 20 000 kronor och GDF går in med 2000 kr.  
Finns olika temablock med utbildningar man kan gå, 
styrelseutveckling, föreningskunskap och demokrati kan vara bra 
utbildningar.  

7. Kassör har ordet:  
Kassör ej med på mötet, men en del fakturor är utskickade. Flaggar 
för ny kassör inför årsmötet.  



 

 

8. Sekreterare har ordet:  
Inget att förmedla.  

9. TK har ordet:  
DM för OT i Nässjö 14 jan och ungdoms-DM i Gunnebo samma dag.  
Disktriktstävlingen den 11/2 i Gnnebo är klart.  

10. SK har ordet: 
Nässjö har dragit sig ur div 3, deras matcher stryks och tabellen 
räknas om. Vi diskuterar om vi ska ha en utbildning digitalt om hur 
man fyller i matchprotokoll. Ambitionen är att detta ska ske innan 
nästa års säsong drar igång. Sista sammandraget håller Mörbylång i. 
Kval och slutspel är ej klart med plats eller arrangör.  

11. JK har ordet:  
Få anmälningar till träffen i Nässjö 2-5/1-23. Diskussion kring om 
den bör flyttas till en helg så fler kan vara med. Hampus tar upp 
detta med Svenska dartförbundet.  

12. SvDF/Hemsidan 
GDF har egen domän som hemsidan flyttas till när sidan är färdig. 
Kalender och nyhetssidan är klara. Linus väntar på ett USB från 
tidigare webmaster för att kunna slutföra hemsidan. Linus tar 
kontakt med Camilla på Svenska dartförbundet för att få ett filarkiv 
till hemsidan.  

13. Riksserien:  
Jessika betsäller skrivarpapper. Leif beställer tavlor, vi behöver 130 
styck och finns cirka 30. Destination Kalmar går in med 20 000 
kronor. Vi går igenom hur många banor det finns i disktriktet.  
Götaland – 24 (32 om vi använder de gamla) 
Målilla 25 
Gunnebo 20 
Mörbylånga 10 
Old Barn 15 
(Kalmar 24?) 
Petra kolla med Linköping och Leif kollar med Motala och 
Norrköping om de har några banor.  
Diskussion om när vi bör börja bygga banor. Hämta upp alla banor 
onsdagen och eventuellt börja bygga då. Vi kollar olika alternativ för 
hur vi ska frakta banorna. Projektgruppen bär tillsättas så fort som 
möjligt för att planera allt inför riksserien.  

14. Övrigt:  
Inför årsmötet är det kassör, vice ordförande, SK och JK på omval. 
Leif tar kontakt med valberedningen för att påminna dem och 
speciellt försöka hitta en kassör då Jessika väljer att inte bli omvald.  

15. Mötet avslutas och ordförande tackar för visat intresse.  



 

 

16. Nästa möte:  
Leif kallar till nästa möte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------      -------------------------------------- 
Mötessekreterare Petra Gustavsson      Justerare Hampus Norrström 
 

 


